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Referat 
 

Bestyrelsesmøde i BK Nord, tirsdag, den 21.05.2024, kl. 17.00 
 

Til stede: Kathrine Borregaard, Keld Kjær, Tommy Andersen, Lotte Nielsen, Ejnar Hobolth og Bente 
Siggaard Andersen 

 
Fraværende:  Vidar Pedersen 
 
Referent:        Bente Siggaard Andersen   

 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Godkendelse af referat  
fra sidste møde. 
 

-  

Status på 
generalforsamling 

Referatet er udsendt til bestyrelsen og blev godkendt på 
mødet. Referat og formandens beretning uploades på 
hjemmesiden. 

Efterfølgende har bestyrelsen konstitueret sig og da der 
ikke er kommet nye medlemmer til, fortsætter bestyrelsen 
med den eksisterende rollefordeling. 
Generalforsamling 2025 er fastsat til onsdag den 23.04 kl. 
17. 

 

Kommende 
Arrangementer 

Hjælperfest 7.6 kl. 18. Kathrine inviterer og Keld bestiller og 
henter mad. Vi mødes 17-17.15 

Sommerhold, der er pt. 8 hold tilmeldt. Der er styr på 
kortbestilling og rengøring 

 
 

Kommende sæson Tirsdag eftermiddag fortsætter efter samme princip, med 
Drop-in. Tommy og Ejnar står for arrangementet. 
Onsdag aften er pr. besat med 49½ par, alt peger på at 
onsdag bliver afviklet med 50 par. 
Torsdag, der er 23,5 (forventeligt 24) tilmeldte par. Der er 
pt. venteliste, det kræver 4 tilmeldte par på venteliste, før 
der åbnes op for tilmelding. Erik har ønsket at fratræde som 
turneringsleder, så der skal arbejdes på at finde en 
alternativ løsning, Keld er tovholder på opgaven. 

 

Undervisning Der er generel tilfredshed med undervisningsforløbet i 
vintersæsonen.  

Der er aftalt møde med Aalborg BK den 27.5 vedr. 
undervisning 2024/25. Følgende punkter ønskes drøftet. 
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 Dagsorden  
 

Opfølgning 

 For næste sæson er det BK Nords oplæg at der køres 
et undervisningsforløb i sæsonen. Der startes med 
undervisning og afsluttes med et turneringsforløb. 
Deltagere betaler for hele sæsonen ved tilmelding 
1000 – 1200 kr.  

 Der lægges op til at der mellem klubberne aftales en 
fast plan for afvikling af undervisning og eventuelle 
ændringer undervejs skal aftales mellem klubberne. 
Der lægges op til at der udarbejdes en aftale, der 
skal godkendes af begge klubber. 

 Status på de kursister, der har gået i forårssæsonen, 
hvor vil de spille.  

 Er det sikkert at Birte Kjeldsen ønske at undervise i 
næste sæson? 

 Aftale hvordan klubberne stiller hjælpere til 
rådighed. 

 
Weekendkursus Det er aftalt at Tommy kan leje lokalerne til afvikling 3 

undervisningstilbud på forskellige niveauer, hen over 
efteråret med Svend Brassøe som underviser.  
De foreslåede datoer skal tjekkes med øvrige 
arrangementer i klubben. 

 

Bridgehuset Der er begået indbrud i huset og vores storskærm/soundbar 
blev stjålet. Tyvene er kommet ind gennem et åbent vindue 
i baglokalet. Det skal overvejes om vinduerne skal forsynes 
med et beslag, så vinduerne har begrænset mulighed for at 
stå åbent. Bagdøren er nu forsynet med elektronisk lås som 
fordøren.  
Grundet vinduet, er det ikke muligt at få forsikringen til at 
dække. 
Der er søgt og bevilget midler til nyt fjernsyn af 
Ejendomsmæglernes fond. 
Nyt TV og soundbar er bestilt. 
Vandskade i lokale er udbedret. Keld rykker for udskiftning 
af skadede plader. 
Der har været et unormalt forbrug af kort. Det skal måske 
undersøges og der er en særlig grund til det forhøjede 
forbrug. 
Der er utilfredshed med DBF’s kassetter og i særdeleshed 
de klistermærker, der skal monteres, de falder af. Tommy. 
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 Dagsorden  
 

Opfølgning 

tager en snak med DBF eller udtænker en anden brugbar 
løsning. 
 

Evt. -  
Næste møde 20.06.2024 kl. 17 

 
 

  


